
Styrelsemöte  8 april 2025 

Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare - Martin och Ingemar 
 

3. Godkännande av dagordning 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
 

5. Mötesfrågor 
1. Ekonomi – Inget nytt. Medlemsavgifter ska skickas ut och med det ett 

informationsblad till medlemmarna. 
 

2. Tävlingar 2025  
a. Lagadalskampen 12/4. 226 anmälda hittills, förhoppningsvis några till. 
b. Trailrunda vid Finnstugan till hösten. Frågan tas upp vid nästa 

styrelsemöte igen, tills dess försöka få ihop några stycken som kan 
arbeta med detta. Ingemar och Martin jobbar med det. 

c. Ungdomstrippeln går snart av stapeln. Annonsering i Smålänningen 
nästa vecka. 

 
3. Aktuella kartprojekt 

Lagankartorna är inte helt klara, kartritaren har lite att komplettera. 
Gällande Bräkentorpskartan har en annan kartritare lämnat offert. Styrelsen 
beslutar att han får uppdraget. Kartan kommer troligen bli klar efter sommaren. 
Möjligen kan det även bli en MTBO-karta också. 

 
4. Sommaravslutning 

Förslag på sommaravslutning för alla medlemmar 17/6. Ungdomarna  
 har sin avslutning den 4/6.  
 

5. Teamsmöte med Alexander från SISU 



Presentationsrunda. Kort information om klubben och vår verksamhet med 
pågående projekt. Eventuellt kan det finnas anläggningsstöd att söka hos RF 
SISU.  
 
 
 
 

6. Övriga frågor 
Elljusspåret - Entreprenör ska lämna offert och titta över elljusspåret när det 
torkat upp i markerna för att bestämma vilken maskin som ska användas. 
Ingemar sköter kontakten.  
 

7. Kommande möten 6/5 (Sandra) och 10/6 (Håkan) 
  

8. Mötets avslutande 


